

《单词百科:themselves是什么意思?themselves怎么发音?themselves的解释和用法》

英语单词themselves是什么意思?themselves怎么读?themselves怎么发音?简答网为您整理了themselves的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



themselves怎么读

themselves的读音:[ð m selvz]

themselves的意思

1、pron.他[她,它]们自己;他们亲自;“ himself ” 的复数;“ herself ” 的复数;

themselves的双语例句

1、 They enjoyed exemption from customs duties on goods to be used by themselves.

他们的自用物品获得免除关税.

2、 They loaded themselves with food, medical supplies, and oxygen equipment.

他们携带了食物、 医疗器具和氧气设备.

3、 They fought among themselves.

他们互相残杀.

4、 The news set them arguing heatedly among themselves.

大家听到这个消息,乱哄哄地议论起来.

5、 They hid themselves in the mountain for half a year.

他们躲在山里达半年之久.

6、 Those who let themselves be guided by the current course of events are real heroes.

识时务者为俊杰.

7、 They have found a way to insulate themselves against the cost of inflation.

他们找到了使自己免受通货膨胀影响的办法.

8、 They thought themselves lucky in the lottery of life.

他们认为自己是变幻莫测的人生中的幸运者.

9、 Yet, as often as not, they find themselves the target of persecution rather than praise.

然而, 他们发现自己往往不是被赞扬而是遭刁难.

10、 Some amuse themselves in folly.

有些人以干荒唐事取乐.

11、 They fancied themselves learned and assumed airs of erudition.

他们自以为有学问,摆出一副博学的样子.

12、 The workers banded themselves together against the low salary.

工人们联合起来反对低薪.

13、Animals adjust themselves to their environment.

动物能适应自己生活的环境.

14、They abandon themselves to drinking.

他们沉湎于饮酒.

15、The bees busied themselves at making honey.

蜜蜂忙于采蜜.

16、The old couple have no one to do housework; they have to fend for themselves.

没有人为两位老人做家务; 他们得自己照顾自己.

17、Most of them persist in setting strict demands on themselves.

他们大多数人坚持严格要求自己.

18、The fighters steadily dug themselves in.

战士们沉着地挖掘战壕.

以上是简答网为您整理的themselves怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

查

看更

多关于th

emselves的用法、

themselves的释义、themselves的相

关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/themselves>